



# Svenska Bangolfbundet

Organisation Styrelsen	Datum 17 mars 2006	Dokument Protokoll
---------------------------	-----------------------	-----------------------

**Närvarande:** Hans Bergström (HB), Stig Pettersson (SP), Lennart Ekbäck (LE), Andreas Feuk (AF), Said Morell (SM), , Lisbeth Ellström (LiE), Adj. Bengt Svensson (BS), Adj. Jan Strandberg (JS), Adj. Peter Gyllhag (PG)

**Ej närvarande:** Anna Boldt (AB), Kari Kuneinen (KK), Per Mattsson (PM)

**Plats:** Hotell Kusten, Göteborg

- 
1. Mötet öppnat Ordförande Hans Bergström öppnade mötet
  2. Godkännade av föredragningslista  
**Beslut:** Föredragningslistan godkändes.
  3. Val av justerare  
**Beslut:** Valdes AF att justera dagens protokoll.
  4. Information från valberedningen Styrelsen infomerades skriftligen om valberedningens förslag.
  5. Genomgång av föregående mötesprotokoll samt åtgärdslistan. Mötesprotokollet från den 28 februari gicks igenom.  
**Beslut:** Beslutades att godkänna föregående mötesprotokoll.  
Åtgärdslistan från styrelsemötet den 28 februari gicks igenom.  
Punkt 133: Informera om regler för internationella tävlingar.  
**Beslut:** Beslutades att SP och LE i samarbete med WMF ska utforma en skrivning i de svenska tävlingsbestämmelserna angående reglerna för internationella tävlingar.  
Punkt 136: Analys av den nya kansliorganisationen.



# Svenska Bangolförbundet

Organisation Styrelsen	Datum 17 mars 2006	Dokument Protokoll
---------------------------	-----------------------	-----------------------

**Beslut:** Beslutades att HB sammankallar ett VU-möte under hösten där hela organisationen diskuteras.

Övriga utförda punkter avfördes från listan.

## 6. Rapporter och skrivelser

BS rapporterade från ett möte arrangerat av GS-föreningen. Till mötet var riksdagsledamöter ansvariga för idrottspolitikerna inbjudna. Det viktigaste beskedet från ett även i övrigt intressant möte var att samtliga partier "lovade" att Handslaget kommer att finnas kvar i någon form även när den nuvarande satsningen tar slut.

## 7. Ekonomisk rapport/budget-uppföljning

BS presenterade en budgetuppföljning för perioden januari – februari.

## 8. Kommittérapporter

- VU:

Inget ärende har funnits att behandla sedan senaste styrelsemötet.

GS/kansli:

BS rapporterade att det kommit förfrågningar till kansliet angående reglerna för klubbdresser. Reglerna är klara men uppföljningen fungerar inte. BS ställde frågan om en översyn av reglerna inte vore lämplig.

**Beslut:** Beslutades att TU utreder frågan inför nästa regelöversyn.

Förbundet har ett lager av lotterivinster som idag finns i Askim. Lagret är i bokslutet värderat till 27 760 kr. Lagret har funnits länge och det bör säljas ut. Idéer till hur lagret kan realiseras är välkomna.

BS kommer den 26 april att medverka i uppstarten av projektet "Idrottens ideella ledare". RF och SISU kommer under 2006 –



# Svenska Bangolförbundet

Organisation Styrelsen	Datum 17 mars 2006	Dokument Protokoll
---------------------------	-----------------------	-----------------------

2008 att bistå specialidrottsförbunden med att utarbeta strategier och handlingsplaner för ledarförsörjning.

BS rapporterade att RF slutit avtal med Föreningssparbanken om banktjänster. RF vill nu att alla SF ska ansluta sig. Banken har presenterat sig för förbundet på ett möte på Kviberg. Idag har SBF Nordea som bank.

**Beslut:**

Beslutades att ge BS och SM fullmakt att fatta beslut om byte av bank ifall de finner Föreningssparbankens erbjudande fördelaktigt.

BS rapporterade att Take Off-lotteriet siktar på en start till hösten och att de nu gått på offensiven för att få flera SF och DF att ansluta sig.

BS rapporterar att en ny förening, Nolaskogs MGK, sökt och beviljats inträde i förbundet.

- Sportkonsulent

PG rapporterade att ännu har inget besked kommit från Forum Syd på ansökan om pengar till Rysslandsprojektet.

PG rapporterade om de påbörjade föreningsbesöken i projektet "Loket och Vagnarna". Klubbar i Skåne och Västsverige har fått besök. Småländska klubbar besöks under vecka 13. Överlag har mottagandet varit positivt i de besökta föreningarna.

HB anser att det är viktigt att styrelseledamöter följer med på besöken i så stor utsträckning som möjligt. Det ska framgå att detta är styrelsens sätt för att nå ut till föreningarna i landet.

PG förevisade ett korrektur på "Banbyggar-



# Svenska Bangolfbundet

Organisation Styrelsen	Datum 17 mars 2006	Dokument Protokoll
---------------------------	-----------------------	-----------------------

broschyren” och på en folder för info om sporten. Efter korrekturläsning är broschyrerna klara att gå i tryck.

PG rapporterade att Unga ledare-utbildningen del två kommer att genomföras den 25-26/3 i Eskilstuna.

Handslaget: Ansökningshandlingar skickas ut vecka 12 och sista datum för ansökan är 20 april.

## **Beslut:**

Beslutades att AF, LE och SP fortsätter ytterligare en period som ansvariga för granskning av ansökningar samt tilldelning av Handslagsmedel.

- Sportchef/Landslag

JS rapporterar att anslutningsresor för laget är klara och att budgeten ser ut att hålla.

Lagen till Nationscuperna kommer att nomineras den 1 april.

Erik Gustafsson träffade många av de aktuella juniorlandslagsspelarna under femmanna distriktslagstävlingen i Vänersborg.

Ett juniorläger kommer att hållas i Skoghall sista veckan i juni. PG och Erik Gustafsson kommer att koordinera aktiviteterna.

Uppföljningslägret på Bosön kommer att hållas den 28-29 oktober. Deltar gör de juniorer och seniorer som varit uttagna för landslagsuppdrag under året.

JS rapporterar att han tillsammans med BS, PG och Christer Larsson haft ett redaktionsmöte där tidningen Bangolfs utgåvor för 2006 planerats.



# Svenska Bangolförbundet

Organisation Styrelsen	Datum 17 mars 2006	Dokument Protokoll
---------------------------	-----------------------	-----------------------

En offertförfrågan om hyrbilar har sänts ut.

Diskuterades sponsring. Det har kommit in en förfrågan från en leverantör om möjligheten att sponsra det svenska landslaget med material.

**Beslut:**

Beslutades att JS ska utreda vilka samarbetsformerna för sponsring av landslaget som är lämpliga och rapportera på nästa styrelsemöte.

JS rapporterar att offerter kommer att tas in på nya landslagsoveraller.

HB anser att JS bör kommentera den månadsranking som tas fram av HCP Online. Hittills har BS kommenterat den när den publiceras men det ger en större tyngd ifall förbundskaptenen kommenterar.

HB och PG har varit och besökt BGK Munken i Munkedal. De uttryckte önskemål om att få besök av landslagsspelare för att popularisera sporten.

**Beslut:**

Beslutades att JS komma med förslag på lämpliga spelare och lämpliga former för ett sådant besök.

- Utbildningskommittén:

AF rapporterar att kurserna under våren avhålls enligt plan.

Diskuterades Utbildningskommitténs förslag till kostnadsfördelning mellan distrikt och förbund i samband med distriktsutbildningar.

**Beslut:**

Beslutade enligt kommitténs förslag. Se bilaga.

- Teknisk Utveckling



# Svenska Bangolfbundet

Organisation Styrelsen	Datum 17 mars 2006	Dokument Protokoll
---------------------------	-----------------------	-----------------------

SP rapporterar att den årliga domarkonferensen är genomförd.

SP rapporterar att domaruttagningarna är klara inom kort.

Ett möte med banbyggarna hölls i anslutning till detta styrelsemöte. Det blev mycket diskussioner kring reglerna för Minigolf Open Standard. På det mötet var SBFG eniga med banbyggarna att banorna måste utvecklas i nära samarbete mellan banbyggare och förbund

- Internationella kommittén.

**Beslut:**

SM rapporterade att ett nordiskt möte är inplanerat i samband med NM i Vänersborg.

- Framtidsgruppen

HB rapporterade att delar av styrelsen träffat Empirs VD Henrik Stenström. Olika problem och möjligheter med samarbetet kring HCP Online diskuterades. Förhoppningsvis kommer mötet att leda till ömsesidig ökad förståelse för de problem som varit i relationen mellan Empir och SBFG.

- Ungdomskommittén

PG rapporterar att kommittén haft möte på Arlanda.

Ett betongläger kommer att hållas i Askim.

Kommittén har beslutat att lägga ner ungdomsseriefinalen eftersom endast två distrikt har fungerande seriespel.

Femmanna distriktslag för ungdomar kommer



# Svenska Bangolförbundet

Organisation Styrelsen	Datum 17 mars 2006	Dokument Protokoll
---------------------------	-----------------------	-----------------------

att förläggas till Eskilstuna..

Sju lag medverkade i femmanna distriktslag för juniorer.

- Idrottsutskottet

LE rapporterade att förbundsarrangemang 2007 kommer att fastställas vecka 13.

Nationella tävlingarna är fastställda. Några små justeringar kan komma att göras.

Det är ännu ej klart med spelplats för SM-Mixed. Borås har meddelat att de är beredda att ta arrangemanget.

LE och HB rapporterar om de problem som uppstått framförallt i Vänersborg och i Alelyckan med att ett antal spelare med höga handikapp har överpresterat på sin hemmabana. Detta har medfört att PAR på dessa anläggningar blivit extremt låga. En lösning på detta problem skulle vara att bygga in en spärr i programmet så att spelare som överpresterar mycket i förhållande till sitt handikapp exkluderas i PAR-beräkningen. Empir har fått en förfrågan och meddelat att det kostar 7500 kr att bygga in spärren i programmet.

Med utgångspunkt från att det i budgeten inte är avsatta några medel för utveckling av HCP Online i år diskuterades ifall ovan nämnda ändring skulle genomföras.

**Beslut:** Beslutades med röstsiffrorna 4-2 att inte bygga in någon spärr i systemet under 2006.

14. Övriga frågor

Inga övriga frågor fanns att behandla



# Svenska Bangolförbundet

Organisation Styrelsen	Datum 17 mars 2006	Dokument Protokoll
---------------------------	-----------------------	-----------------------

15. Mötets avslutande

Ordföranden Hans Bergström avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse.

Mötesseskreterare

Mötesordförande

-----  
Bengt Svensson

-----  
Hans Bergström

Protokolljusterare

-----  
Andreas Feuk





Organisation Styrelsen	Datum 17 mars 2006	Dokument Protokoll
---------------------------	-----------------------	-----------------------

## Bilaga

Förslag till styrelsen angående förändrad

## Kostnadsfördelning för distriktsutbildningar

**Förbundet** bekostar - Föreläsarens arvode, resa, ev logi och övriga omkostnader

**Distriktet** bekostar - Kurslokal  
- Mat till kursdeltagare och föreläsare på kursdagen / -dagarna  
- Kursmaterial (efter faktura från SBF)

- Föreläsarkostnad (efter faktura från SBF)

**Föreläsarkostnad** 1 200 kr / föreläsardag

**Föreläsarens** alla kostnader betalas och erhålls av SBF-kansliet

**Boende** Ev bondekostnad faktureras SBF

**Resa** Biljetter bokas av SBF-kansliet. Alternativt erhålls ersättning för utlägg/kostnader i efterhand från SBF genom inskickad reseräkning med i förekommande fall färdbiljetter.

**Arvode** Utbetalas från SBF-kansliet senast 1 månad efter utfört uppdrag.

**Ev utlägg** Utbetalas från SBF-kansliet senast 1 månad i efterhand.

Förslaget föreslås träda ikraft fr o m 2006-09-01

Utbildningskommittén  
/Andreas Feuk